

幼兒英語拼音教學證書課程

課程特色

- ⇒ 學員可直接報考國際認可英語拼音教學能力測試考試，考試費可申請政府資助。
- ⇒ 課程將由澳門大學向本澳教育暨青年局統一登記教學人員參與專業發展活動資料，學員無須另外登記，方便快捷！

課程內容

- 認識 Phonics 拼拆技巧基本概念、輔助技能及術語
- 拼音(Blending)及拆音(Segmenting)技巧運用
- 學習字音對應關係，並能作英語發音正確示範
- 常見非規則性詞語(Common Exception Words)
- 認識多感官學習背後理據及好處
- 辨別不同拼音系統，為學童選擇最合適之方法及對策
- 字音意識(Phonemic Awareness)
- 學習籌劃及編制一個完整全面之教學方案
- 全面認識多種英國教育局認可的拼音系統
- 拼音教材上的選擇及檢討(包括電子工具)
- 分辨年幼學童學習拼拆技巧期間面對的困難
- 與家長溝通技巧及學習評估
- 探索以不同方法，將拼音及學校課程整合
- Phonics 導師專業發展及機遇

課程簡介會 (費用全免)

由 PEA 首席課程總監：彭詠儀主持

日期(暫定)：5月4日(星期六)

時間及地點：14:00 - 16:00 澳門大學

課程資訊

截止報名 2019年5月20日

開課日期 2019年5月25日至8月10日
及時間 星期六 14:00 - 17:00，詳情見背面

導師 彭詠儀，PEA 首席課程總監及其團隊：

- TESOL 導師培訓師
- 英國文化協會 Phonics 教師及培訓師，Core Skill Creative Educator
- 香港專上教育學院幼兒課程導師
- CELTA, DELTA, M.Ed., 導師培訓 (IH), Jolly Phonics 認可培訓師
- 獲香港教統局邀請培訓現職英語老師



付款資訊

報名費 澳門幣 100 元正(不包括在持續進修發展計劃進修資助範圍內，學員須自付此費用，可以劃線支票、本票或 VISA/ MASTER 信用卡付款)

付款方法 報名時，學費連同報名費
一、以劃線支票或本票遞交，抬頭為「澳門大學」，現金或期票恕不接受
二、以 VISA/ MASTER 信用卡付款（可選擇網上付款）
三、以教育暨青年局持續進修發展計劃進修資助付款(如適用)，報讀者需帶備澳門居民身份證親臨本中心辦理手續

所需文件 報名表、身份證明文件、學歷證明各一份

地址 澳門大學持續進修中心
澳門氹仔 大學大馬路
澳門大學 E3 中銀百年紀念大樓地下

辦公時間 星期一至五：10:00 — 20:00
星期六：10:00 — 17:00
星期日：10:00 — 13:00
(澳門公眾假期休息)

【報名從速，額滿即止。】如欲留位，請填妥網上報名表向本中心申請，留位以本中心電郵回覆作實。恕不接受電話及傳真留位。

【校友及退休職員優惠】凡持有由本校發出之「澳門大學校友卡」或「澳大退休職員證」，報讀此課程可享學費 8 折優惠，每課程均設優惠限額，先到先得，額滿即止，恕不另行通知。此優惠不能與持續進修發展計劃進修資助同時使用。本中心保留對此優惠的最終決定權。如有疑問請致電查詢。

注意事項

1. 本中心保留隨時更改課程細則之權利。課程相關資訊可於本中心網頁查閱，如有更改恕不另行通知。
2. 如報名人數不足，本中心保留對課程延期或取消之權利。相關退款詳情請瀏覽本中心網頁：http://www.um.edu.mo/cce/notice_c.html。
3. 證書頒發：學生每課程出席率必須達 80% 並須每科考試合格，方可獲頒發證書；於不設考試之課程，學生每課程出席率必須達 80%，方可獲頒發出席證書。如學生申請缺席上課，須有合理原因及提供相關證明文件，病假須遞交醫生證明。申請者須於缺席日起計 10 天內向本中心遞交申請表及證明文件。本中心保留審批之決定權。
4. 若申請退學，學員必須遵守澳門大學持續進修中心的退學規章辦理有關退學手續，詳情請瀏覽本中心網頁：http://www.um.edu.mo/cce/notice_c.html。

課程資訊

課程主旨 學員將擁有堅實的拼音基礎及拼音教學資歷，考取國際資格，以應付行業的專業化市場需求，並與國際幼兒英語拼音教學大勢接軌。

對象及要求 特別為現職幼稚園或小學導師、補習老師及有志成為英語拼音專業導師之人士而設。18 歲或以上，良好英文口語及書寫能力，大專或以上程度，或同等學歷。

授課語言 英語

學時 30 小時

學費 MOP9,800

上課地點 澳門大學

上課時間表

2019	日	一	二	三	四	五	六
五月				1	2	3	4
	5	6	7	8	9	10	11
	12	13	14	15	16	17	18
	19	20	21	22	23	24	25
	26	27	28	29	30	31	
六月							1
	2	3	4	5	6	7	8
	9	10	11	12	13	14	15
	16	17	18	19	20	21	22
	23	24	25	26	27	28	29
	30						

2019	日	一	二	三	四	五	六
七月		1	2	3	4	5	6
	7	8	9	10	11	12	13
	14	15	16	17	18	19	20
	21	22	23	24	25	26	27
	28	29	30	31			
	八月					1	2
4		5	6	7	8	9	10*
11		12	13	14	15	16	17
18		19	20	21	22	23	24
25		26	27	28	29	30	31

*考試日期

Certificate in Teaching Phonics to Young Learners

Course Highlights

Certificate in Teaching Phonics to Young Learners (CTP) is designed for aspiring teachers, in-service pre-school or primary teachers, private tutors or anyone who is interested in joining the English language teaching profession for young learners.

- Young Learners and Their Teachers, and Theories of Learning and Acquisition
- The Teaching and Learning Context, and Phonics
- Phonemic Awareness
- Lesson Planning & Microteaching
- Phonics Skills: Blending and Segmenting
- Common Exception Words
- Communication with Parents Evaluation of Learning
- Using Different Phonics Programmes
- Professional Development Opportunities

Course Details

Application Deadline 2019/5/20

Lecture Date(s) / Time 2019/5/25 - 2019/8/10
Saturday 14:00 - 17:00
Please turn over the page for details

Trainer



Winnie Pang

- Tutor, Trinity Dip. TESOL
- PEA Chief Academic Officer
- Core Skill Creative Educator, Phonics Trainer and Teacher, British Council
- Phonics Trainer, Early Childhood Course, Institute of Advanced Learning
- CELTA, DELTA, M.Ed., Teacher Training (IH), Jolly Phonics Authorised Trainer
- Invited by Education Bureau to share Phonics knowledge and teaching skills with primary English teachers



FREE Seminar

By: **Winnie Pang**

Date: 4 th May 2019 (Sat)

Time and Venue:

14:00 - 16:00

University of Macau

To reserve: +853 88224545
or contact Nathan via
Whatsapp(852)96603782

WechatNathan96603782

Website : <http://www.um.edu.mo/cce/>
Email : cce.enquiry@um.edu.mo

Phone : 8822-4545
Fax : 2883-8321



Payment Information

Application Fee MOP 100.00 (this fee is non-refundable and not included in the DSEJ Continuing Education Scheme, it can be settled by cheque, cashier's order or VISA/MASTER card)

Payment Method

1. By cheque/cashier's order, payable to "University of Macau"
2. By VISA/MASTER card (online payment available)
3. By DSEJ Continuing Education Scheme (if applicable), applicant must present a valid Macau ID card for application in person

Documents required Application form, 1 copy of ID card, a copy of academic qualification.

Address The Centre for Continuing Education
Ground Floor, BOC Centennial Building,
University of Macau, E3,
Avenida da Universidade, Taipa, Macau

Office Hours Mon to Fri 10:00-20:00;
Sat 10:00-17:00; Sun 10:00-13:00
(Closed on Macao Public Holidays)

[Application will be closed once all seats are filled]

For seat reservation, please fill out the online application form and you will be confirmed by email.

[Alumni and Retired Staff Privilege] Cardholders of "UM Alumni Card" or "Retired Staff Card" can enjoy a 20% discount on tuition fee. Quota for this offer is limited for each course and is available on a first-come-first-served basis. This privilege cannot be used with DSEJ Continuing Education Scheme. CCE reserves the right to make final judgment on the dispute and otherwise in respect of this offer. For any enquiries, please contact us.

Course Schedule

2019	S	M	T	W	T	F	S
May				1	2	3	4
	5	6	7	8	9	10	11
	12	13	14	15	16	17	18
	19	20	21	22	23	24	25
	26	27	28	29	30	31	
Jun							1
	2	3	4	5	6	7	8
	9	10	11	12	13	14	15
	16	17	18	19	20	21	22
	23	24	25	26	27	28	29
	30						

Notice

1. The Centre reserves the right to amend the course details.
2. The Centre reserves the right to postpone or cancel the course in case of insufficient enrolments. Please refer the guidelines to www.um.edu.mo/cce/notice.html.
3. Certificate: Certificate will be issued to those students who have attended 80% of the entire programme and got a passing grade in the examination of each course. If examination is exempted for the course, attendance certificate will be issued to those students who have attended 80% of the entire programme. If a student who is absent from class and applies for justifiable absence, he/she must provide valid reasons and supporting documents. Medical certificate is required for health reason. Applicant should submit the application form to the Centre within 10 days after the first day of class absence. Applications are subject to the approval of the Centre.
4. For voluntary withdrawal, applicants have to follow the withdrawal regulations of the Centre. More information is available in our website: <http://www.um.edu.mo/cce>.

Course Details

Entry Requirement/ Prospective Participants Kindergarten and nursery teachers/tutors; high level of competence in spoken and written English, Diploma or above.

Those who are interested in teaching Phonics

Instructing Language English

Lecture Hours 30

Tuition Fee MOP9,800

Venue University of Macau

2019	S	M	T	W	T	F	S
Jul		1	2	3	4	5	6
	7	8	9	10	11	12	13
	14	15	16	17	18	19	20
	21	22	23	24	25	26	27
	28	29	30	31			
					1	2	3
Aug	4	5	6	7	8	9	10*
	11	12	13	14	15	16	17
	18	19	20	21	22	23	24
	25	26	27	28	29	30	31

*Exam Date